
Z A P I S N I K
sa 3. posebne  śednice drugog redovnog (jesenjeg)

zasijedanja u 2014. godini Skupštine Crne Gore 25. saziva,
održane 28, 29. i 30. oktobra 2014. godine

Śednica je počela 28. oktobra u 12 sati i 35 minuta.
Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine,

a jednim dijelom, zbog spriječenosti  predśednika,  predśedavali  su,
naizmjenično,  dr  Branko Radulović  i  Suljo  Mustafić,  potpredśednici
Skupštine.

Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom
zasijedanju posvećena premijerskom satu i  poslaničkim pitanjima i
obavijestio da je dnevni red śednice

         PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA.

           Poslanica Azra Jasavić intervenisala je proceduralno povodom
sadržaja  objavljenog  u  današnjim  dnevnim  novinama  Informer  i
pozvala  sve  poslanice  da  se,  povodom  istog,  obrate  javnosti  na
konferenciji za medije.

U  okviru  premijerskog  sata  pitanja  predśedniku  Vlade
postavili su:

1. Poslanik  mr  MILUTIN  SIMOVIĆ,  predśednik  Kluba  poslanika
Demokratske    partije  socijalista:
         Kako komentarišete Izvještaj Evropske komisije o napretku Crne
Gore  za  2014.  godinu  i  koji  su  najznačajniji  izazovi  u  procesu
integracija u narednom periodu? 
         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje,
odgovor je komentarisao mr Milutin Simović.

2. Poslanik  dr  MIODRAG  LEKIĆ,  predśednik  Kluba  poslanika
Demokratskog fronta:

Evropska unija i u ovogodišnjem izvještaju o napretku Crne Gore
tretira politički skandal izborne korupcije pod nazivom Snimak. Kao
što je poznato široj  javnosti  Evropska unija je zahtijevala pravnu i
političku  odgovornost  za  ovaj  udruženi  poduhvat  planiranja  i
izvođenja izborne krađe u režiji vaše partije. Ovaj zahtijev domaće
demokratske  javnosti,  Evropske  unije  i  drugih  relevantnih
međunarodnih  adresa  je  otvoreno  ignorisan,  posebno  od  vas
predsjedniče  Vlade,  neodgovornim  stavom  i  arogantnom  javnom
izjavom „da je  Snimak za  mene završena stvar“.  Neprocesuiranje
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aktera afere Snimak, preciznije neprocesuiranje vas i vaše partije, što
ste po svim indicijama izbjegli političkom kontrolom nad tužilačkom
organizacijom, jeste pored i drugih razloga dovelo do ustanovljenja
klauzule  o balansu,  odnosno novine kojom EU može suspendovati
dalji  pregovarački proces čime bi se zaustavilo napredovanje Crne
Gore u evropskim integracijama. Da li, predsjedniče Vlade, suprotno
očekivanjima  Evropske  unije  da  se  pravno  i  politički  procesuiraju
akteri afere „Snimak“, smatrate i  dalje da je ova jasnim dokazima
ofirana operacija izborne korupcije, odnosno krađe izbora završena
stvar  i  da  neće biti  političkog i  pravnog epiloga –  sa  svim daljim
negativnim posljedicama po zemlju na unutrašnjem i spolnom planu?
         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.
Odgovor  je  komentarisao  dr  Miodrag  Lekić,  a  Milo  Đukanović,
predśednik Vlade je odgovorio na komentar. 

          3.  Poslanica  SNEŽANA JONICA,  u  ime  Kluba  poslanika
Socijalističke narodne partije:

       U Vašem ekspozeu prilikom izbora Vlade u decembru 2012.
godine naglasili  ste kako Vi  tumačite poruku biračke javnosti  Crne
Gore  svim  učesnicima  izbora:”  da  se  od  nas  očekuje  veća
posvećenost i uspješnost u rješavanju egzistencijalnih problema koji
muče  manje-više  svaku  crnogorsku  porodicu  i  da  privilegivanu
poziciju  javnih ličnosti,  članova  Parlamenta,  Vlade ili  rukovodstva
parlamentarnih partija, koristimo prevashodno za to da svakog dana
nudimo  ili  utičemo  na  donošenje  upotrebljivih  rješenja  koja  će
građanima otvoriti nove šanse. SNP CG svakog dana u Parlamentu
pokazuje punu posvećenost Crnoj Gori i rješavanju problema njenih
građana, smatramo da nismo ovdje samo da kritikujemo zato uvijek
uz to ponudimo i bolja rješenja od kritikovanih. Mislite li da su Vlada
Crne Gore i skupštinska većina dorasli zadatku koju ste potencirali u
ekspozeu  ili  se  još  uvijek  odluke  najčešće  donose  po  tome  ko
predlaže, a ne šta predlaže; konkretno, moj razlog za ovo pitanje je
nedavno  usvojeni  Zakon  o  visokom  obrazovanju  i  odbijeni
amandmani SNP CG koje ćemo u ponedeljak, 27. oktobra predati u
skupštinsku  proceduru  u  formi  predloga  izmjena  novog  zakona.
Očekujući da Vašu “privilegovanu poziciju” tj.  poziciju da se pitate
iskoristite u interesu mladih ljudi i da Vi u ovom “prelaznom periodu”
Ministarstva onemogućite da studenti postanu jedine žrtve trenutka i
načina donošenja novog zakona i njegove sadržine, postavljam vam
pitanje  o  kvalitetu  visokog  obrazovanja  u  Crnoj  Gori:  da  li  ste
zadovoljni  kvalitetom  visokog  obrazovanja  i  načinom  primjene
Bolonjskog  sistema  studiranja  u  Crnoj  Gori,  kao  i  usaglašenošću
upisne politike sa zahtjevima tržišta rada; da li su Vlada Crne Gore ili
resorno ministarstvo imali  na raspolaganju analizu broja studenata
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na državnom univerzitetu koji zbog jednog ili dva nepoložena ispita
sa  osnovnih  studija  nisu  uspjeli  da  upišu  specijalističke  studije,
prilikom donošenja odluke o odbijanju amandmana Kluba poslanika
SNP-a na Predlog zakona o visokom obrazovanju; da li  diplomu sa
osnovnih studija smatrate zaista relevatnom na tržištu rada ili je ona
još  uvijek  dokument  koji  najčešće  služi  samo  za  upis  na
specijalističke studije;  smatrate li  da jedinstvena pravila studiranja
treba  da  važe  jednako  za  sve  fakultete  u  Crnoj  Gori  ili  da  treba
zadržati trenutni model kod kojeg se pravila razlikuju od fakulteta do
fakulteta  i  od  profesora  do  profesora,  čime se  studenti  guraju  sa
državnog  na  privatne  fakultete,  a  državni  univerzitet  polako  gubi
status koji je oduvijek imao – da je temeljni hram znanja u Crnoj Gori.
          MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.
Odgovor  je  komentarisala  Snežana  Jonica,  a  Milo  Đukanović,
predśednik Vlade je odgovorio na komentar.

4. Poslanik  BORISLAV  BANOVIĆ,  u  ime  Kluba  poslanika
Socijaldemokratske partije:
        Kako ocjenjujete stanje finansija u lokalnim samoupravama i
ukupnu državnu politiku u toj oblasti, odnosno da li smatrate da se
lokalne  samouprave,  kao  i  državni  organi  nadležni  kontrolišu
zakonitost  njihovog rada ponašaju  odgovorno;  kako je  moguće da
pojedine  lokalne  samouprave  funkcionišu  uprkos  višegodišnjoj
blokadi Budžeta i šta Vlada planira da preduzme u cilju rješavanja
problema u ovoj oblasti?
         Odgovor traži i u pisanoj formi. 
         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.
Odgovor  je  komentarisao  Borislav  Banović,  a  Milo  Đukanović,
predśednik Vlade je odgovorio na komentar.

5.  Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crne
Gore:     
       Zašto  nijesu  primjenjivane  zakonske  norme  u  slučaju
odobravanja  i  vraćanja  kredita  od  strane  države  ali  i  banaka
osobama  koji  su  po  saznanjima  državnih  organa  Crne  Gore
„bezbjednosno interesantni“. Mislim prije svega na „slučaj Kalić“?
       Odgovor traži i u pisanoj formi.
       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.
Odgovor  je  komentarisao  Darko  Pajović,  a  Milo  Đukanović,
predśednik Vlade je odgovorio na komentar. Poslanik Darko Pajović
koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja stavova.  

        6. Poslanik NIK GJELOSHAJ, u ime Kluba poslanika Albanskih
partija (FORCA, AA) HGI i LPCG:
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        Ima li političke volje da se konačno realizuju investicioni projekti
za Malesiju  i  uvrste u Budžet za narednu godinu sljedeći  projekti:
Regionalni put Dinoša – Zatrijebač i Kapela u Vuksanlekićima?
        Odgovor traži i u pisanoj formi.
        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.
Odgovor je komentarisao Nik Gjeloshaj, a Milo Đukanović, predśednik
Vlade je odgovorio na komentar. 

       7. Poslanik SULjO MUSTAFIĆ, u ime Kluba  poslanika Bošnjačke
stranke:
       Šta će Vlada, u narednom periodu, uraditi u cilju ispunjavanja
obaveza  kako  bi  se  zadovoljili  kriterijumi  za  dobijanje  poziva  za
članstvo u NATO alijansi do kraja 2015. godine?
       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje a
odgovor je komentarisao Suljo Mustafić.  
 

        Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice
koji se odnosi na premijerski sat i odredio kraću pauzu.

*  *  *

    Śednica je prekinuta u 15 sati i 5 minuta, a nastavila u 15 sati i
30 minuta.

    Poslanička pitanja postavili su:

       Potpredśedniku  Vlade i  ministru  vanjskih  poslova  i
evropskih integracija

1. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ
       Kako objašnjavate i čime opravdavate činjenicu da Koordinacioni
tim  Vlade  za  implementaciju  komunikacione  strategije  o  NATO
integracijama,  koristeći  državni  novac,  organizuje  seminare  po
opštinama na koje se pozivaju da uzmu učešća zaposleni u lokalnoj
upravi i to u periodu radnog vremena?

Odgovor traži i u pisanoj formi.
        Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Igor  Lukšić,
potpredśednik  Vlade  i  ministar  vanjskih  poslova  i  evropskih
integracija, a Vladislav Bojović je komentarisao odgovor.

2. Poslanik mr DANKO ŠARANČIĆ



5

       U kojoj mjeri je kompletirana pregovaračka struktura Crne Gore
za proces pristupnih pregovora sa Evropskom unijom, koliko ljudi je
tačno uključeno u nju i da li ima problema kada je u pitanju kadrovski
potencijal za veoma složen i zahtjevan pregovarački proces?

Odgovor traži i u pisanoj formi.
        Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Igor  Lukšić,
potpredśednik  Vlade  i  ministar  vanjskih  poslova  i  evropskih
integracija, a mr Danko Šarančić je komentarisao odgovor.

           Potpredśedniku  Vlade  za  politički  sistem,
unutrašnju i vanjsku politiku i ministru pravde 

1. Poslanik PREDRAG BULATOVIĆ
1)  Pošto Vi resorno pokrivate najznačajnije oblasti od kojih zavisi dalji

tok pregovora sa EU molim Vas da mi odgovorite postoji li mogućnost
da nakon izvještaja EK o napretku Crne Gore za 2013. godinu da u
decembru 2014. godine Evropski savjet na svom zasijedanju aktivira
za  Crnu  Goru  takozvanu  klauzulu  balansa,  a  što  bi  značili
zaustavljanje  daljih  pregovora  CG  sa  EU;  takođe,  da  li  će  do  te
sjednice Savjeta biti  pod posebnom pažnjom poglavlja 23,  24 kao
osnov za donošenje odluke o daljem toku pregovora, te da li je za EU
sada  iste  važnosti  naša  zakonodavna  aktivnost  (donošenje  niza
antikorupcijskih  zakona,  o  lobiranju,  o  borbi  protiv  korupcije…),  i
uspjeh  u  konkretnoj  borbi  protiv  korupcije  a  posebno  tzv.  visoke
korupcije;  da  li  je  moguće  da  zbog  toga  što  nema slučajeva  tzv.
visoke  korupcije  i   zbog  toga  što  Vlada  ne  predviđa  neosnovano
bogaćenje kao krivično djelo da se ugrozi dalji tok naših pregovora?
       Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i
ministar  pravde,  a  Predrag  Bulatović  je  komentarisao  odgovor  i
postavio  dopunsko  pitanje:  Da  li  Vlada  ima  plan  ako  se  aktivira
klauzula balansa ili vi to ignorišete kao mogućnost?
         Duško  Marković,  potpredśednik  Vlade za  politički  sistem,
unutrašnju  i  vanjsku  politiku  i  ministar  pravde  odgovorio  je  na
dopunsko pitanje.

2)  Imajući u vidu da ste dugo bili šef ANB i SDB, a da ste sada na čelu
biroa  za  operativnu  koordinaciju  bezbjednosnog  sektora  Vi  ste
najkompetentniji  iz  vlasti  u  državi  da  ocijenite  bezbjedonosnu
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situaciju, pa Vas pitam da li bezbjednost Crne Gore u cjelini možete
ocijeniti kao potpuno stabilnu; takođe me interesuje kako definišete
ekstremizme i koji su po Vama potencijalno i stvarno prisutni u Crnoj
Gori,  i  da  li  njihovi  nosioci  mogu  predstavljati  opasnost  za
bezbjednost  države,  sigurnost  ustavnog  poretka,  kao  i  za
narušavanje  međunacionalnih  odnosa;  da  li  postoje  stroga  pravila
kojih  se pridržavaju službe bezbjednosti  da bi  se napravila razlika
između iznošenja političkog stava koji je suprotan stavovima Vlade i
onoga  što  se  definiše  kao  ekstremizam,  te  da  li  zalaganje  nekih
udruženja  protiv  ulaska  Crne  Gore  u  NATO  može  biti  predmet
bezbjednosnih službi? 
       Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i
ministar pravde, a Predrag Bulatović je komentarisao odgovor.

2. Poslanica SNEŽANA JONICA
       Da li članovi Savjeta za vladavinu prava uspijevaju u realizaciji
zadatka  da  mijenjaju  svijest  svakog  činioca  uključenog  u  proces
evropskih  integracija  i  utiču  na  njihovu  angažovanost  i  predanost
ovom  procesu,  da  li  je  utvrđeno  kod  kojih  konkretno  činilaca  je
potrebno raditi na promjeni svjesti; krije li se iza “zamora u procesu
evropskih integracija” izostanak stvarne političke volje da se krene u
odlučne reforme; govorili ste da je ključni problem to što Skupština
nije izabrala VDT-a, sada je to završeno, da li postoji još nešto čime
vas  Skupština  koči  da  se   konačno  započne  obračun  sa
organizovanim  kriminalom  i  korupcijom.  Godinama  unazad  su  za
nedostatak  rezultata  u  ovoj  oblasti  postojale  međusobne  optužbe
između policije, tužilaštva i sudova, da li ste se ikada pozabavili tim
pitanjem i napravili  analizu koje od navedenih institucija su zaista
krive  za  to  i  o  čemu  se  konkretno  radi  u  svakoj  od  navedenih
institucija.

       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i
ministar pravde, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor.

3. Poslanica AZRA JASAVIĆ
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      1) Koliko je parničnih sudskih sporova pokrenuto pred nadležnim
sudovima  protiv  kompanije  Crnogorski  Telekom,  nakon  njegove
privatizacije 2005. godine, od strane radnika te kompanije; takođe
Vas molim da mi dostavite podatke i o tome koliko tužbenih zahtjeva
je usvojeno, a koliko odbijeno?
       Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i
ministar pravde, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor.
      2) U kojoj je fazi izrada Nacrta Zakona o specijalnom tužilaštvu i
kada će biti dostavljen Skupštini Crne Gore?

Odgovor traži i u pisanoj formi.
         Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i
ministar pravde, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor.

4. Poslanik ZORAN MILjANIĆ
       Koliko je novca isplaćeno iz Budžeta Crne Gore u zadnjih pet
godina licima koja su neosnovano boravila u pritvoru; molim vas da
vaš odgovor sadrži podatke raspoređene po godinama, a  zaključno
sa oktobrom 2014. godine. 
         Odgovor traži i u pisanoj formi.
         Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku
i ministar pravde, a Zoran Miljanić je komentarisao odgovor.

5. Poslanik SRĐAN MILIĆ
U kojim jedinicama lokalne samouprave u Crnoj Gori je državno

tužilaštvo  u  prethodnih  5  godina  vršilo  finansijske  istrage,  koje
činjenično  stanje  je  utvrđeno  i  koje  mjere  je  državno  tužilaštvo
preduzelo s tim u vezi za svaku lokalnu samoupravu pojedinačno?
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku
i ministar pravde, a Srđan Milić je komentarisao odgovor.

6. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ
     1) Da li su MUP–Uprava policije i Vrhovno državno tužilaštvo
okončali  aktivnosti  iz  svoje  nadležnosti  povodom krivične  prijave
Nadzornog odbora  Saveza  sindikata  Crne Gore  od  18.  02.  2010.
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godine protiv bivšeg Generalnog sekretara Saveza sindikata Crne
Gore,  uključujući  i  postupanje  po  ponovljenom  zahtjevu  VDT  iz
decembra 2010. godine, kao i povodom krivičnih prijava Nadzornog
odbora  Saveza  sindikata  Crne  Gore  od  09.  05.  i  23.  09.  2011.
godine, u kojoj fazi su postupanja u ovim predmetima, odnosno, da
li  je  nadležni  Državni  tužilac  podigao optužnicu,  odbacio  krivične
prijave  ili  su  predmeti  i  dalje  u  fazi  razmatranja;  takođe  molim
odgovor na pitanje da li je nadležno Državno tužilaštvo pokrenulo
postupak za utvrđivanje eventualne krivično - pravne odgovnrosti u
vezi sa poslovnim aranžmanima Univerziteta Crne Gore i preduzeća
Kroling   Danilovgrad  za  izgranju  zgrade  tri  fakulteta  i  stanbenih
objekata   Unistan  1  i  2,  na  čemu  je  u  februaru  2013.  godine,
insistirao i Upravni odbor Univerziteta Crne Gore.
         Odgovor traži i u pisanoj formi.
         Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku
i ministar pravde, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor.
        2) Da  li je nadležno Državno tužilaštvo pokrenulo postupke, ili
je  makar  u  fazi  pripreme  pokretanja  postupaka  za  utvrđivanje
krivično-pravne  odgovornosti  pojedinaca  iz  Vlade,  resornih
ministarstava  i  drugih  nadležnih  organa,  a  na  osnovu utvrđenog
činjeničnog  stanja  i  konstatovanog  protivpravnog  i  štetnog
postupanja koji se navode u Izvještaju Državne revizorske institucije
od 29. 04. 2013. godine  o reviziji  izdatih  državnih garancija Vlade
Crne Gore u korist KAP-a, Željezare Nikišić i Pobjede AD Podgorica,
po  kojima  korisnici  garancija  nisu  izmirivali  obaveze,  pa  su
cjelokupni iznosi na koje su izdate državne garancije od preko 150
miliona eura pali na teret države Crne Gore i isplaćeni  iz Budžeta
Crne Gore,  odnosno iz  sredstava svih njenih poreskih obveznika;
takođe molim za odgovor da li je nadležno Državno tužilaštvo do
sada pokrenulo ili su makar u fazi pripreme postupci za utvrđivanje
krivično-pravne  odgovornosti  pojedinaca  iz  Vlade,  resornih
ministarstava  i  drugih  nadležnih  organa  zbog  protivpravnog
postupanja  i  štete  koja  je  nastupila  po  Crnu  Goru  zbog  pada
državnih  garancija  izdatih  u  korist  preduzeća  Melgonija-Primorka
Bar,  Montenegroairlines  Podgorica  i  drugih  subjekata  koji  nijesu
blagovremeno  izmirivali  obaveze  za  koje  su  izdate  državne
garancije,  pa  su  iznosi  sredstava  na  koje  su  izdate  državne
garancije naplaćeni iz Budžeta Crne Gore?
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         Odgovor traži i u pisanoj formi.
         Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Duško  Marković,
potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku
i ministar pravde, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor.

*  *  *

       Śednica je prekinuta u 17 sati  i  50 minuta,  a nastavljena
śutradan (29. oktobra) u 11 sati i 10 minuta.
       
        Predśedavajući Suljo Mustafić  je  podśetio da se nastavlja sa
pitanjem  koje  je  za  ovu  śednicu  postavljeno  dr  Vujici  Lazoviću,
potpredśedniku  Vlade  i  ministru  za  informaciono  društvo  i
telekomunikacije.

      Potpredśedniku Vlade za ekonomsku politiku i finansijski
sistem i ministru za informaciono društvo i telekomunikacije

1. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ
     Da li je sačinjena analiza finansijskog poslovanja Jugopetrola AD
Kotor  i  realizacije  obaveza  iz  ugovora  o  privatizaciji  privrednog
društva Jugopetrol AD Kotor iz oktobra 2002. godine i  Vladi Crne
Gore dostavljena na razmatranje?
       Odgovor traži i u pisanoj formi. 
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Vujica  Lazović,
potpredśednik  Vlade  i  ministar  za  informaciono  društvo  i
telekomunikacije, a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor.

     Potpredśedniku Vlade

1. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ
Kako sa pozicije potpredsjednika Vlade zaduženog za regionalni

razvoj  objašnjavate  činjenicu  da  su  rezultati  u  pogledu
ravnomjernog regionalnog razvoja  Crne Gore ravni nuli; da li ćete
zbog  toga  podnijeti  ostavku  i  da  li  će  vaša  partija  raskinuti
vladajuću koaliciju?

Odgovor traži i u pisanoj formi.
Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Rafet  Husović,

potpredśednik Vlade, a Vladislav Bojović je komentarisao odgovor.

       Ministru rada i socijalnog staranja:
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1. Poslanik JANKO VUČINIĆ
Šta ste uradili povodom dopisa Komisije za praćenje i kontrolu

postupka privatizacije zavedenog pod brojem 00-63-15/14-15/ od 2.
oktobra, kojim se vi i vaše Ministarstvo rada i socijalnog staranja
urgentno obavještavate o teškoj situaciji u kojoj su se našli radnici
ulcinjskog  hotela  "Otrant"  i  takođe  se  tim  dopisom  pozivate  da
učestvujete u rješavanju njihovog životnog problema koji se sastoji
u  očiglednom  kršenju  osnovnih  ljudskih  prava,  prava  na  rad,
zaradu, zdravstveno i penzijsko osiguranje, sa posebnim akcentom
na činjenicu da se radne knjižice ovih radnika nalaze zaključane u
hotelu  "Otrant".  Takođe  bih  vas  pitao  šta  ste  preduzeli  da
pomognete šestorici  radnika Kombinata aluminijuma iz  Podgorice
koji su na nezakonit način ostali bez otpremnina i danas se nalaze
na  ulici,  bez  radnog  mjesta,  zarade  i  mogućnosti  da  obezbijede
životnu egzistenciju sebi i svojim porodicama. 
        Odgovor traži i u pisanoj formi. 
        Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković,
ministar rada i socijalnog staranja, a Janko Vučinić  je  komentarisao
odgovor.

         Ministru ekonomije:

1. Poslanica DRAGINjA VUKSANOVIĆ
Da  li  je  Vlada  oduzela  koncesiju  za  izgradnju  mini

hidroelektrane Grlja investitoru "Energie Zotter Bau" iz Austrije,  i
ako jeste kada će ponovo biti raspisan tender za dodjelu iste?
       Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na poslaničko pitanje  dao je  dr  Vladimir  Kavarić,
ministar ekonomije, a Draginja Vuksanović je komentarisala odgovor
i  postavila  dopunsko  pitanje: Da  li  ste  Vi  upoznati  vezano  za
dogovore u pogledu ovih prava i obaveza koji su do sada ispunjena,
imate  li  stav  lokalnog  stanovništva  vezano  za  ove  dosadašnje
obaveze koje su ispunjene i kakav je stav lokalnog stanovništva za
preuzimanje budućih prava i obaveza, nakon onog ugovora za koji
ste rekli da je raskinut? 
       dr  Vladimir  Kavarić,  ministar  ekonomije  odgovorio  je  na
dopunsko pitanje. 

2. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ
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Zašto  se  kasni  sa  realizaciom  projekta  gradnje  drugog  bloka
"Termoelektrane  Pljevlja",  kao  i  valorizacijom  drugih  energetskih
potencijala  poput  vjetroelektrana  na   Možuri  i  Krnovu,  gradnje
podmorskog kabla ka Italiji, te da li u ovom trenutku postoji precizna
analiza troškova i koristi za Crnu Goru u smislu opredeljenja za dvije
moguće trase za snadbijevanje gasom Crne Gore, a to su gasovod
"Južni tok" i "Transjadranski gasovod"? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na poslaničko pitanje  dao je  dr  Vladimir  Kavarić,
ministar ekonomije, a
mr  Aleksandar  Damjanović  je  komentarisao  odgovor  i  postavio
dopunsko  pitanje:  U  kojoj  je  fazi  realizacija  projekta  podmorskog
kabla između Crne Gore i Italije?
       dr  Vladimir  Kavarić,  ministar  ekonomije  odgovorio  je  na
dopunsko pitanje.

3. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ
Što  je  vaše  Ministarstvo  i  Vi  kao  ministar  poduzelo  u  vezi

nagovještaja preseljenja Uprave “Jugopetrola AD” Kotor iz matičnog
grada Kotora u Poddgoricu,

te  zamjene  poslovne  zgrade  u  Kotoru  za  poslovni  prostor  u
Podgorici?                                  

 Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na poslaničko pitanje  dao je  dr  Vladimir  Kavarić,
ministar ekonomije, a
Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor.

4. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ
        Što je država Crna Gora, preko Ministarstva ekonomije uradila
da spriječi najavljeno preseljenje sjedišta kompanije "Jugopetrol" iz
Kotora u Podgoricu, što bi bilo pogubno po njihove radnike, radnice,
građane, građanke i Opštinu Kotor.

Odgovor traži i u pisanoj formi.
      Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Vladimir  Kavarić,
ministar ekonomije, a
Andrija Popović je komentarisao odgovor.

         Ministru unutrašnjih poslova:
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1. Poslaniku NEVEN GOŠOVIĆ
Koje mjere i  radje je Ministarstvo unutrašnjih poslova do sada

preduzelo na izvršenju Zakonom o izmjenama i dopunama zakona o
izboru odbornika i poslanika (Sl. list CG br. 14/14) propisane obaveze
obezbjeđenja uslova da se na biračkim mjestima koriste elektronski
uređaji  za  identifikaciju  birača,  te  da li  je  to  ministarstvo donijelo
Upustvo  o  načinu  korišćenja  elektronskih  uređaja  za  identifikaciju
birača;  na  kojim  zakonskim  odredbama  Ministarstvo  unutrašnjih
poslova temelji  javno saopšteni  stav da na izborima za odbornike
Skupštine opštine Herceg Novi, koji će se održati 14. decembra 2014.
godine, neće biti primijenjena elektronska identifikacija birača; ovo
posebno ako se ima u vidu da je odredbama člana 68a stav 1 i 2 gore
citiranog Zakona, čija primjena teče od 01. novembra 2014. godine,
propisano da se na biračkim mjestima koriste elektronski uređaji za
identifikaciju  birača,  i  da  birač  da  bi  glasao  mora  se  elektronski
identifikovati. 

Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  mr  Raško  Konjević,
ministar  unutrašnjih  poslova,  a  Neven  Gošović  je  komentarisao
odgovor.

2. Poslanik GORAN TUPONjA
        S obzirom na veliku zainteresovanost javnosti za slučajeve
napada na novinare Tufika Softića  i  Lidiju  Nikčević,  molim Vas da
izvijestite crnogorsku javnost da li su lica koja su optužena za napad
na Lidiju Nikčević ranije osuđivana i za koja krivična djela; vjerujem
da je svima u interesu da se utvrdi istina da li su osobe optužene za
ovaj napad ranije krivično gonjene kao i da li se radi o licima koja su
povezana sa nekim kriminalnim klanovima;  s  tim u vezi  važno je
znati  što  je  sa  specijalnim  timom  formiranim  za  nerasvijetljena
ubistva, od kojih je jedno vezano za ubistvo novinara; imajući u vidu
činjenicu  da  su  neki  inspektori  koji  su  razotkrili  slučaj  napada na
Lidiju  Nikčević  nagrađeni,  da li  su  oni  koji  nisu  na visini  zadatka,
odnosno oni koji  nisu ispunili  ciljeve koji  su pred njima postavljeni
sankcionisani i ako jesu koje su sankcije u pitanju?

Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  mr  Raško  Konjević,
ministar  unutrašnjih  poslova,  a  Goran  Tuponja  je  komentarisao
odgovor.
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3. Poslanica SNEŽANA JONICA
Građani Sutomora su 16. 07. 2014. godine podnijeli su inicijativu

za  teritorijalnu  promjenu  i  time  započeli  zakonom  predviđeni
postupak da Sutomore dobije status opštine. Uz inicijativu je u skladu
sa  Zakonom  o  teritorijalnoj  odrganizaciji  Crne  Gore  Ministarstvu
unutrašnjih  poslova  predata  i  studija   o  opravdanosti  teritorijalne
promjene.  Ministarstvo  je  dužno  da  u  roku  od  45  dana  od  dana
podnošenja  inicijative da mišljenje koje se odnosi na ispunjavanje
formalno pravnih pretpostavki. Da li je Ministarstvo dalo mišljenje i
ukoliko nije zašto to do sada nije urađeno; takođe, da li možete zbog
građana Sutomora odgovoriti  na pitanje koji  je realni rok do kojeg
očekujete da se mogu završiti  sve faze postupka i doći do poslednje,
utvrđivanje predloga zakona predviđenog člana 31 stav 2.

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević,
ministar  unutrašnjih  poslova,  a  Snežana  Jonica  je  komentarisala
odgovor.

4. Poslanik ZORAN MILjANIĆ
        S obzirom da je nerasvijetljenost krivičnih djela u Crnoj Gori po 
izvještaju Tužilaštva 80%, koje korake ste planirali da napravite kako 
bi ova statistika u narednom periodu bila povoljna?

Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  mr  Raško  Konjević,
ministar  unutrašnjih  poslova,  a  Zoran  Miljanić  je  komentarisao
odgovor.

5. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ
Na osnovu kojih parametara je bezbjednost u Crnoj Gori otprilike

kao i u Sjedinjenim Američkim Državama i da li se ona uopšte može
porediti  s  obzirom  na  razlike  u  veličini  Crne  Gore  i  Sjedinjenih
Američkih Država?

Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  mr  Raško  Konjević,
ministar unutrašnjih poslova, a mr Dritan Abazović je komentarisao
odgovor.

6. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ
        Sa kojim državama sa kojima se graniči Crna Gora ima utvrđenu
i  međusobnim  sporazumom  potvrđenu  liniju  razgraničenja,  a  sa
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kojima  je  ta  linija  sporna  i  šta  Vlada  i  resorno  ministarstvo
preduzimaju tim povodom? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  mr  Raško  Konjević,
ministar  unutrašnjih  poslova,  a  Emilo  Labudović  je  komentarisao
odgovor.

7. Poslanica  dr BRANKA BOŠNJAK
        Koliko lica je po povlašćenim uslovima, a u skladu sa članom 12
Zakona  o  crnogorskom  državljanstvu,  steklo  crnogorsko
državljanstvo; potrebno je dostaviti listu sa imenima i prezimenima
tih lica i na čiji predlog je za svakog od njih donijeta odluka o prijemu
u državljanstvo.

            Odgovor traži i u pisanoj formi.
          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević,
ministar unutrašnjih poslova,  a dr Branka Bošnjak je komentarisala
odgovor  i  postavila  dopunsko  pitanje:  Da  li  se  u  Ministarstvu
unutrašnjih  poslova  planira  izmjena  Zakona  o  crnogorskom
državljanstvu i da li  se planira da uslovi za dobiljanje državljanstva
budu manje strogi?
         mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je
na dopunsko pitanje. 

8. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ
1)  Koje  je  relevantne  dokaze  Ministarstvo  unutrašnjih  poslova

prikupilo u slučaju napada na novinarku DAN-a Lidiju Nikčević?
Odgovor traži i u pisanoj formi.

       Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  mr  Raško  Konjević,
ministar  unutrašnjih  poslova,  a  Milutin  Đukanović  je  komentarisao
odgovor.

2) Koliko je ubistava ostalo nerasvijetljeno u Crnoj Gori i koja su to
ubistva?

 Odgovor traži i u pisanoj formi.
 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar

unutrašnjih poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor.
Predśedavajući  dr  Branko  Radulović  obratio  se  javnosti  i  svim

poslanicima da bi iznio svoje utiske i iskustva iz Kraljevine Danske.

      Ministru finansija:
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1. Poslanik mr DAMIR ŠEHOVIĆ
       1) “S obzirom da je Skupština Crne Gore u junu 2014. godine
usvojila Zakon o rokovima izmirenja novčanih obaveza, a da nadzor
nad sprovođenjem zakona vrši  organ državne uprave nadležan za
poslove utvrđivanja, naplate i kontrole poreza,  (Poreska uprava), da
li se na osnovu pomenutog nadzora mogu primijetiti efekti primjene
zakona; da li  je usvojen podzakonski akt kojim se definiše način i
postupak vršenja kontrole subjekata na koje se zakon odnosi; da li su
odgovorne osobe u javnom sektoru i privrednim subjektima popisali
dospjele neizmirene obaveze, i utvrdili plan naplate, i da li se ta vrsta
informacije,  koja  proizilazi  iz  člana  10  Zakona,  dostavlja  Poreskoj
upravi; koliko je do sada naplaćeno kazni zbog eventualnog kršenja
pomenutog zakona?” 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 
   Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar

finansija, a mr Damir Šehović je komentarisao odgovor.
        2) “Koliko je trenutni nivo poreskog duga Crne Gore; koliki je
iznos duga koji se može smatrati teško naplativim; koliki je ostatak
duga;  koje  je  aktivnosti  Vlada  Crne  Gore  odnosno  Ministarstvo
finansija  tokom 2013.  i  2014.  godine sprovodilo  u  cilju  smanjenja
nivoa  poreskog  duga,  a  koje  aktivnosti  planira  da  sprovede  u
narednom periodu; kakvi su efekti do sada preduzetih mjera?”

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 
   Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar

finansija, a mr Damir Šehović je komentarisao odgovor.

2.  Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ
Da li će, sa početkom primjene u 2014. godini, Vlada Crne Gore

izvršiti  Zaključak Skupštine Crne Gore br.  33/13 – 7/33 od 27. 12.
2013. godine, kojim je određeno, u slučaju da se ostvari povećanje
planiranih  poreskih  prihoda  u  odnosu  na  rashode  za  prvih  pola
godine, da će Vlada predložiti  mjere u cilju povećanja izdataka za
socijalna  davanja,  dječije  dodatke,  tuđu  njegu  i  pomoć,  lične
invalidnine,  subvencije  za  električnu  energiju  za  domaćinstva  sa
najnižim  primanjima,  otpremine  za  tehnološke  viškove  po  osnovu
pravosnažnih  rješenja  Fonda  rada  i  ostala  prava  iz  penzijskog  i
invalidskog  osiguranja;  s  tim  u  vezi  odgovor  treba  da  sadrži  i
podatak,  da  li  će,  takođe  sa  početkom  primjene  u  2014.  godini,
penzionerima  u  Crnoj  Gori  biti  omohućrno  ostvarivanje  prava  na
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usklađivanje  penzija  saglasno  odredbama  člana  58  Zakona  o
penzijskom i invalidskom osiguranju?

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 
   Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar

finansija, a Neven Gošović je komentarisao odgovor.

3. Poslanik GENCI NIMANBEGU
Koliki je ukupan iznos koji je Komisija za raspodjelu dijela prihoda

od igara na sreću podijelila u svojim konkursima od njenog osnivanja
do  sada;  koliki  je  iznos  tih  sredstava  konkursa  po  kalendarskim
godinama; koji je broj organizacija koji su dobile sredstava, ukupan i
po projektima sa kojim su konkurisali; takođe me interesuje podatak
koji se odnosi na sjedišta dobitnika  konkursa po Opštinama?

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 
   Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar

finansija, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.

5. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ
  Koliko iznose evidentirana poreska i neporeska potraživanja koja

pripadaju  budžetu  države  i  kakva  je  njihova  struktura,  na  dan
postavljanja  pitanja,  koliko  je  od tih  potraživanja  odloženo,  shodno
zakonu, koliko je odobreno da se plati u ratama, kao i za koji iznos
potraživanja je Ministarstvo finansija kapitalizovalo ista, za namjene
regionalnog  razvoja,  restrukturiranje  privrednih  subjekata,  kao  i  za
druge namjene?

 Odgovor traži i u pisanoj formi. 
       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar
finansija, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor.

6. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ
        Koliko je ukupno izrečeno novčanih kazni od strane inspekcijskih
organa  koji  su  pod  nadzorom Vašeg  ministarstva  u  toku  turističke
sezone i  o  kojim novčanim iznosima kumulativno  je  riječ;  podatke
tražim sortirane pojedinačno po opštinama: Ulcinj, Bar, Budva, Kotor i
Herceg Novi. Da li je neki od zapisnika prilikom inspektorskog nadzora
sačinjen eventualno i na albanskokm jeziku?

Odgovor traži i u pisanoj formi. 
      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar
finansija, a mr Dritan Abazović je komentarisao odgovor.
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7. Poslanik mr DANKO ŠARANČIĆ
Koji su projekti na teritoriji opštine Pljevlja do sada finansirani iz

kapitalnog budžeta za 2014. godine i u kojim iznosima?
Odgovor traži i u pisanoj formi.

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar
finansija, a mr Danko Šarančić je komentarisao odgovor.

        Ministru održivog razvoja i turizma:

1. Poslanik GENCI NIMANBEGU
        Pošto predloženi  Predlog zakona o Morskom dobru,  i  javno
izraženi stav (i premijera Đukanovića i Vas, da će se granica obuhvata
odrediti  novim  komisijama  o  razgraničenju)  predviđenim  novim
zakonom, kome ide u prilog neusvajanje tog novog zakona i koliko se
u predlogu zakona usvojene primjedbe predstavnika Opštine Ulcinj u
radnoj grupi za izradu zakona; da li  će granica obuhvata Moraskog
dobra biti  određena isto  za  sve  primoske opštine poslije  usvajanja
novog  Zakona  o  Morskom dobru;  šta  će  se  desiti  usvajanjem tog
zakona, u slučaju da se granica obuhvata vrati na 6 metara od dosega
morskih talasa, sa nadležnostima u prostornom planiranju koji su sada
na  snazi  za  30  km2  u  Opštini  Ulcinj,  koje  ima  Vlada  tj.  Vaše
ministarstvo kao resorno, u slučaju da se obuhvat recimo sa 30 km2
smanji na 6 km2; Da li će tada prestati da važi Prostorni plan posebne
namjene za Morsko dobro u zaleđu Velike plaže, u Maslinjaku Valdanos
i  drugim  područjima  Opštine  Ulcinj  koje  Vaše  ministarstvo  planira
umjesto Opštine Ulcinj?
        Odgovor traži i u pisanoj formi. 
        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović,
ministar  održivog  razvoja   i  turizma,  a  Genci  Nimanbegu  je
komentarisao odgovor. 

2. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ
Molim  da  mi  odgovorite  u  kojoj  fazi  je  aktivnost  na  izradi  i

donošenju  Detaljnog  Prostornog  plana  koridora  Jadransko-jonskog
autoputa kroz Crnu Goru; drugo, da li je Ministarstvo održivog razvoja
i  turizma,  kao  naručilac  posla,  tražilo  od  obrađivača  da  obavezno
predloži  varijantna  rješenja  prostorno,  tehnički  i  ekološki  osjetljivih
elemenata u okviru koridora?
       Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović,
ministar  održivog  razvoja  i  turizma,  a  dr  Jelisava  Kalezić  je
komentarisala odgovor.

3. Poslanik  dr IZET BRALIĆ
        Koje mjere je Ministarstvo održivog razvoja i turizma preduzelo
od 2006. godine na planu unapređenja i  posticaja razvoja zimskog
turizma na sjeveru države; koliko sredstava je utrošeno iz budžeta,
od  Investicionog  razvojnog  fonda  od  donacija,  na  sanaciji  i
unapređenju  skijališta;  koliko  je  sredstava  utrošeno  ukupno,
pojedinačno po opštinama, po godinama?
        Odgovor traži i u pisanoj formi. 
        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović,
ministar održivog razvoja  i turizma, a dr Izet Bralić je komentarisao
odgovor.

4. Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ
Da li su iz kruga bivše fabrike "Polimka" u Beranama izmještene

opasne hemikalije  koje  su  zaostale  još  iz  vremena dok je  fabrika
radila, a koje su korišćene u procesu štavljenja i prerade kože?
       Odgovor traži i u pisanoj formi. 
          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović,
ministar  održivog  razvoja  i  turizma,  a  dr  Ljiljana  Đurašković  je
komentarisala odgovor.

5. Poslanica dr DRAGINjA VUKSANOVIĆ
Da li je u planu segmentacija  HG "Budvanska rivijera" (HGBR) i

ako jeste koji bi hoteli i zemljište bili u novoosnovanoj kompaniji; da li
je  tačno  da  ima  razmišljanja  da  kompanija  Stratex  kao  manjinski
akcionar  u  HGBR  preuzme  većinski  paket  akcija  u  jednoj  od
novonastalih kompanija,  na osnovu razmjene akcija  sa državom u
dvije nove kompanije?
         Odgovor traži i u pisanoj formi. 
         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović,
ministar  održivog  razvoja  i  turizma,  a  dr  Draginja  Vuksanović  je
komentarisala odgovor.

6. Poslanik dr RADOSAV NIŠAVIĆ
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U  kojoj  fazi  je  realizacija  projekta  izgradnje  žičare  na  planini
Bjelasica  na  lokalitetu  Cmiljača,  i  asfaltiranje  put  Ravna
Rijeka-Jasikovac-Cmiljača, za koji su sredstva predviđena kapitalnim
budžetom za 2014. godinu u iznosu od oko tri miliona eura, a sve u
cilju  otvaranja  planine  Bjelasice  i  Crne  Gore  kao  jedinstvene
turističke ponude?
       Odgovor traži i u pisanoj formi. 
       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović,
ministar  održivog  razvoja  i  turizma,  a  dr  Radosav  Nišavić  je
komentarisao odgovor.

        Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja:

1. Poslanik JANKO VUČINIĆ
         Šta je Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja, uradilo da
pomogne radnicima AD Ribarstvoi iz Rijeke Crnojevića koji su zbog
uvođenja stečaja u ovo preduzeće ostali bez osnovnog izvora životne
egzistencije za njih i njihove porodice, kojima se duguje osam zarada
i kojima nijesu uplaćivani doprinosi za penzijsko osiguranje više od
četiri godine, a takođe su ostali i bez otpremnina. Šta ste uradili da
pokrenete proizvodnju u toj fabrici i spasite pedeset radnih mjesta.
Šta  će  Ministarstvo  poljoprivrede  i  održivog  razvoja  preduzeti  da
spasi  od  gašenja  više  od  sto  trideset  radnih  mjesta  u  preduzeću
"Javorak MB" DOO u kojem je prije nekoliko dana poslodavac sam
sebi uveo stečaj i ostavio sve radnike bez posla?

 Odgovor traži i u pisanoj formi. 
        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar
poljoprivrede  i  ruralnog  razvoja,  a  Janko  Vučinić  je  komentarisao
odgovor.

2. Poslanik dr NOVICA STANIĆ
        1) Da li je Vektra-Jakić DOO Pljevlja, shodno usvojenom planu
reorganizacije  u  stečaju  počela  plaćanje  koncesionih  naknada  za
korišćenje  šuma;  koliki  je  godišnji  iznos  u  Planu  predviđen  za
plaćanje  ove  naknade;  da  li  je  i  u  kom  iznosu  Uprava  za  šume
donijela rješenja za plaćanje ove naknade za 2012, 2013.  i  2014.
godinu;  da  li  je  Poreska  uprava  vršila  prinudnu  naplatu  po  ovim
rješenjima; da li je vršena doznaka i sječa šuma od strane Vektre –
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Jakić predviđena za 2012, 2013. i 2014. godinu za koje nije plaćena
koncesiona naknada za korišćenje šuma?

 Odgovor traži i u pisanoj formi. 
        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar
poljoprivrede i ruralnog razvoja, a dr Novica Stanić  je komentarisao
odgovor.
       2)  Zašto  šumar  u  pljevaljskom selu  Kozica  ne  dozvoljava
seljanima da doznačenu sušiku tjeraju kući u oblom stanju i koriste
na način kako im najbolje odgovara, već od njih traži da je u šumi
isijeku na kratke trupce ili  ti  cjepanice,  kako bi  se  mogla  koristiti
isključivio kao ogrevno drvo?
        Odgovor traži i u pisanoj formi.
        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar
poljoprivrede i ruralnog razvoja, a dr Novica Stanić  je komentarisao
odgovor  i  postavio dopunsko pitanje:  Šta je  odvoz tehničke građe
preko Rančana Jabuci u državu Srbiju utorkom i četvrtkom i ako je to
po  koncesionom ugovoru  zabranjeno,  kako to  objašnjavate,  ko  od
toga ima koristi i da li se na to plaćaju koncesije?
         dr Petar Ivanović,  ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja
odgovorio je na dopunsko pitanje.

*  *  *

        Śednica je prekinuta u 17 sati  i  50 minuta,  a nastavljena
śutradan (30. oktobra) u 11 sati i 25 minuta.

        Predśedavajući dr Branko Radulović je podśetio da se nastavlja
sa  pitanjima  koja  su  za  ovu  śednicu  postavljena  Ivanu  Brajoviću,
ministru saobraćaja i pomorstva.

       Ministru saobraćaja i pomorstva:
  

1. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 
Što  se  događa  sa  izgradnjom  puta  od  Plava  i  Gusinja  do

Podgorice, preko Albanije, koji  ima ogroman značaj za Sjever Crne
Gore, čiji je završetak najavljivan za kraj 2012. godine i kojom se ta
udaljenost skraćuje preko tri puta, sa sadašnjih 190 kilometara?
       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović,  ministar
saobraćaja i pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor i
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postavio  dopunsko  pitanje:  Kada  očekujete  da  će  put  Gusinje  –
Podgorica, preko Albanije, biti u funkciji?
        Ivan Brajović, ministar saobraćaja i pomorstva odgovorio je na
dopunsko pitanje.

2. Poslanik SRĐAN MILIĆ
 Koje je konkretne mjere i aktivnosti preduzela Vlada Crne Gore u

vezi  sa  neophodnošću  izgradnje  naše dionice  Jadransko  -  jonskog
auto-puta kao i izgradnje zaobilaznica Herceg Novi i Budva u okviru
istog?
       Odgovor traži i u pisanoj formi. 
       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović,  ministar
saobraćaja i pomorstva, a Srđan Milić je komentarisao odgovor.

3. Poslanik GORAN TUPONjA
Kad će i hoće li uopšte početi gradnja autoputa Bar-Boljari?

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 
       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović,  ministar
saobraćaja i pomorstva, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor.

4. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ
U kojoj je fazi privatizacija Jadranskog brodogradilišta Bijela i kakvi

su  planovi  Savjeta  za  privatizaciju  kada  je  u  pitanju  budućnost
Brodogradilišta; takođe me interesuje, da li je u procesu privatizacije
konsultovana Opština Herceg Novi i mjesna zajednica Bijela, te da li
su u isti bili uključeni predstavnici sindikalne organizacije i struke?
       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  Ivan  Brajović,  ministar
saobraćaja i pomorstva, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor.

        Ministru zdravlja:

1. Poslanica ZORICA KOVAČEVIĆ
Da li  je  tačan podatak  da  na  operaciju  katarakte  u  Kliničkom

centru Crne Gore čeka 1.000 pacijenata, koji su razlozi ovolikog broja
pacijenata  i  što  Ministarstvo  zdravlja  radi  na  rješavanju  tog
problema?
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Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Miodrag  Radunović,
ministar zdravlja, a Zorica Kovačević je komentarisala odgovor.

2. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ
Nedavno  ste  izjavili  da  nijeste  zadovoljni  rezultatima  reforme

zdravstvenog sistema Crne Gore. Pri tome ste naglasili da su uprave
zdravstvenih  ustanova  odgovorne  za  nezadovoljavajuće  rezultate.
Molim  da  objasnite  u  kojim  su  ključnim  elementima  zdravstvene
zaštite i zdravstvenog sistema izostali rezultati koje ste planirali da
dostigne  zdravstveni  sistem  Crne  Gore  kada  ste  Vi  preuzeli
odgovornost ministra.
      Odgovor traži i u pisanoj formi.

Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Miodrag  Radunović,
ministar zdravlja, a
dr  Jelisava  Kalezić  je  komentarisala  odgovor  i  postavila  dopunsko
pitanje:  Koliko ima sudskih  sporova u  zdravstvenom sistemu Crne
Gore u odnosu na povredu radnog prava zaposlenih ili po tužbama
od strane pacijenata, odnosno njihovih porodica ili po osnovu Zakona
o javnim nabavkama i molim da pregled sporova vežete za trajanje
Vašeg mandata, tj. u posljednjih osam godina?

3. Poslanik dr RADOSAV NIŠAVIĆ
Koje je konkretne mjere Ministarstvo zdravlja sprovelo i koje će

sprovesti  radi  sprečavanja  pojave  virusnog  oboljenja  ebole  i  radi
zbrinjavanja eventualno oboljelih od te bolesti?
      Odgovor traži i u pisanoj formi.

Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Miodrag  Radunović,
ministar zdravlja, a
dr  Radosav  Nišavić  je  komentarisao  odgovor  i  postavio  dopunsko
pitanje: Sklopili  ste  sporazum  sa  laboratorijom  u  Rimu,  zašto  to
nijeste  uradili  i  sa  referentnim  laboratorijama  u  Beogradu,  na
Institutu za infektologiju u Beogradu ili Nišu?
       dr  Miodrag  Radunović,  ministar  zdravlja  odgovorio  je  na
dopunsko pitanje.

4. Poslanica MARTA ŠĆEPANOVIĆ
Koje aktivnosti preduzima Ministarstvo zdravlja kako bi otpočela

primjena Zakona o liječenju neplodnosti asistiranim reproduktivnim
tehnologijama,  u  dijelu  koji  se  odnosi  na  poklanjanje  (donaciju)
polnih ćelija?
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      Odgovor traži i u pisanoj formi.
Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Miodrag  Radunović,

ministar zdravlja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor.

5. Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ
Koje konkretne mjere u budućnosti Vlada Crne Gore planira da

napravi  kako  bi  se  zabrinjavajući  broj  samoubistava  u  Crnoj  Gori
smanjio?
      Odgovor traži i u pisanoj formi.

Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dao  je  dr  Miodrag  Radunović,
ministar zdravlja, a
dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor.

6. Poslanik SRĐAN PERIĆ
Šta  ćete  preduzeti  da  državne apoteke  budu uredno i  ažurno

snabdjevene,  posebno  onim  vrstama  ljekova  koji  su  u  najčešćoj
upotrebi?
       Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović,
ministar zdravlja, a Srđan Perić je komentarisao odgovor.

7. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ
U kojoj je fazi privatizacija Instituta „dr Simo Milošević“ Igalo i

kakvi su planovi Vlade vezano za Institut; takođe me interesuje, da li
je u procesu privatizacije konsultovana Opština Herceg Novi, te da li
su u isti bili uključeni predstavnici sindikalne organizacije Instituta?
         Odgovor traži i u pisanoj formi.
         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović,
ministar zdravlja, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor.
         Poslanik Emilo Labudović intervenisao je proceduralno i pitao dr
Miodraga Radunovića, ministra zdravlja zašto se hirurg, specijalista
plastične hirurgije nalazi na Zavodu za zapošljavanje.
       dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja odgovorio je na pitanje.

       Ministru prosvjete:

1. Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ
Koliko  je  dosad izdvojeno  sredstava  za  osnivanje  Fakulteta  za

montenegristiku  na  Cetinju;  koliko  će  na  godišnjem  nivou  koštati
njegovo  funkcionisanje;  koliki  je  broj  zaposlenih  i  sa  kojim
akademskim  titulama  će  držati  predavanja;  koji  su  razlozi  za
formiranje ovog fakulteta, ako se ima u vidu da već postoji katedra
za crnogorski jezik i književnost na Filozofskom fakultetu u Nikšuću?
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Odgovor traži i u pisanoj formi.
        Odgovor  na poslaničko pitanje dala je Mubera Kurpejović,
pomoćnica  ministra  prosvjete,  a  Milan  Knežević  je  komentarisao
odgovor.
         Poslanica  dr Branka Bošnjak intervenisala je proceduralno  i
iskazala  nezadovoljstvo pisanim odgovorom koji  ne sadrži  tražene
podatke  pa  je  insistirala   da  dobije  te  podatke  u  obnovljenom
pisanom odgovoru od Ministarstva prosvjete.

2. Poslanica dr BRANKA BOŠNjAK
Kad je od strane Fakulteta za crnogorski jezik i književnost na

Cetinju  podnesen  zahtjev  za  akreditaciju  Savjetu  za  visoko
obrazovanje;  ko  je  bio  u  sastavu  Komisije  za  utvrđivanje
ispunjenosti  uslova  za  izdavanje  licence  za  rad;   ko  su  stalno
zaposleni predavači i u kom zvanju (dati strukturalno po godinama
studija) i administrativno osoblje na pomenutom fakultetu?

Odgovor traži i u pisanoj formi.
Odgovor  na  poslaničko  pitanje  dala  je  Mubera  Kurpejović,

pomoćnica ministra prosvjete, a dr Branka Bošnjak je komentarisala
odgovor i postavila dopunsko pitanje:  Ko su bili članovi Komisije za
akreditaciju Studijskog programa za crnogorski jezik i književnost na
Cetinju  i  članovi  Komisije  za  utvrđivanje  ispunjenosti  uslova  za
izdavanje licence za pomenuti fakultet?

3. Poslanik SRĐAN PERIĆ
Šta  ćete  učiniti  da  se  prilikom zapošljavanja  nastavnog kadra

redukuje  ili  potpuno  eliminiše  uticaj,  odnosno  pritisak,  političkih
partija?
       Odgovor traži i u pisanoj formi.
       Odgovor na poslaničko pitanje dala je Mubera Kurpejović, 
pomoćnica ministra prosvjete, a Srđan Perić je komentarisao 
odgovor.

4. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ
Da li i kada Vlada ima namjeru da postupi po preporuci i nalogu

Ombudsmana i predloži Zakon o upotrebi službenog jezika i pisma i
jezika i pisma u službenoj upotrebi?
         Odgovor traži i u pisanoj formi.
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          Odgovor na poslaničko pitanje dala je Mubera Kurpejović,
pomoćnica  ministra  prosvjete,  a  Emilo  Labudović  je  komentarisao
odgovor.

*  *  *

          Śednica je završena 30. oktobra u 15 sati i 10 minuta.

Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika.

    Broj 00-61/14-15/1
    Podgorica, 30. oktobar 2014.godine

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK
mr Damir Davidović, s.r.                 
                                                                                         Ranko
Krivokapić
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